
Nabirali smo jabolka
V petek, 10. oktobra smo šli na Kresniški vrh v nasad

Kmetijske zadruge pobirat jabolka. Imeli smo delovno
akcijo. Bili smo učenci iz osnovnih šol Majda Vrhovnik,
Janez Levec in dr. Jože Potrč. Bilo je lepo vreme. Tresli
smo jablane, pobirali jabolka in se jih pošteno najedli.
Nabrali smo 2.200 kg jabolk in zaslužili 11.000 din.

Lepo je bilo, zato bom drugo leto spet šla.
Akcijo je organizirala občinska Zveza prijateljev mla-

dine.
Maja Souvan, OS Ma|da Vrhovnfk, 4. •.

P. 8.
Natlednjl dan |e akci|o ponovil 8. b razrad OŠ Ma|da Vrtiov-

nlk. Vellko |ablan |e bllo i e polnih, tore| tudi dela dovolf. In
delavcl Iz KZ Lltija ae kar nlao mogll načudltl, da to bill »mest-
nl« nablralci tako uspesni - nabrall so kar 3.000 kg (abolk. Tudi
oni to blll izredno zadovoljni - takšnih akcl| al »e ialijo. Na ta
natin tudi lzpolnju|e|o svojo obveznoit iz solskega programa
družbeno-korlatnega dela.


